
         

 

    

        

            

          Inowrocław, 3 stycznia 2020 r. 

 

WIR-II.0003. 1 .2020 

 

 

        

              Pan 

              Damian Polak 

              Radny  Rady Miejskiej  

              Inowrocławia 

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację złożoną 21 stycznia br. w sprawie doświetlenia 

przejścia dla pieszych na alei 800-lecia Inowrocławia informuję, że jesteśmy na etapie 

zbierania propozycji doświetlania kolejnych przejść dla pieszych, wśród nich bierzemy pod 

uwagę i to wskazane przez Pana Radnego. Ewentualne wykonanie tego zadania uzależnione 

jest od możliwości finansowych i technicznych.  

  

                                                                           

 

 

                                                                         Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

                                                                       Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

                                                                                               Ewa Witkowska 

 

                                                                            
 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

 
1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia; 

2. a/a      

         
 


